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ورزش

به نظر می رسد فرانسه تنها کشوری در بین 5 لیگ معتبر اروپایی 

باشد که تصمیم به تعطیلی مسابقات خود گرفته است و 4 لیگ 

دیگر به زودی تمرینات و مســـابقات خود را آغاز خواهند کرد. 

شیوع بیماری کرونا در جهان به سرعت باعث تعویق رقابت های 

فوتبال شد. درحالی که هنوز خطر به صورت کامل رفع نشده و 

مخالفت ها برای از سرگیری بازی ها وجود دارد، اما اکثر لیگ های 

معتبر ترجیح می دهند بیش از این دچار ضرر مالی نشوند و هرچه 

زودتر مسابقات خود را آغاز کنند. در انگلیس، دولت موافق ادامه 

لیگ است و اگر اتفاق غیرمنتظره ای رخ ندهد از دو یا سه هفته 

دیگر تمرینات پیگیری خواهد شد و مسابقات نیز در خردادماه 

و البته بدون حضور تماشاگر برگزار خواهد شد.

      تاییدنخستوزیر

سه لیگ اسپانیا، آلمان و ایتالیا نیز تقریبا در آستانه بازگشایی 

هســـتند و شواهد نشان می دهد برنامه ریزی ها برای پیگری 

بازی ها در حال انجام اســـت. اپیدمی کرونا درحال فروکش 

کردن اســـت و حالا باشـــگاه های فوتبال کـــه در این مدت 

تعطیلی، میلیون ها یـــورو ضرر کرده اند، می خواهند هرچه 

زودتر مســـابقات را آغاز کنند تا بودجـــه لازم برای پرداخت 

دســـتمزدهای بازیکنـــان و همچنین تقویـــت تیم خود در 

نقل وانتقالات تابستانی را داشته باشند.

اگرچه طبق آخرین آمار در روز شـــنبه، 276 نفر در اثر ابتلا به 

کرونا در اسپانیا جان خود را از دست داده اند، اما پدرو سانچز، 

نخست وزیر این کشـــور ابراز امیدواری کرد که لالیگا به زودی 

و پشـــت درهای بسته برگزار می شود. تاکنون 25100 نفر از 

مردم این کشور به دلیل کرونا فوت کرده اند، اما به دلیل اینکه 

شیب ابتلا به این بیماری رو به نزول است، سران دولت تصمیم 

گرفتند مجوز انجام بازی های فوتبال را صادر کنند. سانچز درباره 

تصمیمات جدید دولتش گفت: »امیدواریم به زودی تصمیم 

نهایی درباره تاریخ شروع لالیگا و سایر مسابقات ورزشی گرفته 

شود. فعلا اجازه تمرینات انفرادی برای تیم ها را صادر کرده ایم 

و اگر شـــرایط همین گونه پیش برود، بـــه زودی اجازه برگزاری 

مسابقات نیز داده خواهد شد. البته فعلا هواداران باید از طریق 

تلویزیون بازی ها را تماشـــا کنند و حضور در ورزشگاه ها هنوز 

خطرناک و ناامن است.«

در آلمـــان هم تیم های بوندس لیگایی چندین روز اســـت که 

تمرینات خود را آغاز کرده اند و به نظر می رسد با توجه به اینکه 

این کشور کمتر درگیر گسترش این ویروس بوده، زودتر از سایر 

لیگ ها بتواند مسابقات خود را آغاز کند. حتی شاید طی دو یا 

سه هفته آینده شاهد پیگیری بوندس لیگا باشیم که می تواند 

خبر بسیار خوبی برای فوتبال دوستان باشد. تصمیم گیرنده 

نهایی در این زمینه دولت آلمان است که باید تایید کند که انجام 

مسابقات خطری برای بازیکنان نخواهد داشت. سیمون رولفس، 

مدیر ورزشی بایرلورکوزن در این زمینه می گوید: »مهم ترین نکته 

این است که سیاستمدارها تایید کنند که انجام بازی ها بدون 

حضور تماشاگر تهدیدی برای سلامت افراد نیست و ما می توانیم 

بازی ها را بدون نگرانی برگزار کنیم. آنها فکر می کنند ما توانایی 

انجـــام این کار را داریم. فکر می کنم حداکثر طی هفته آینده 

تصمیم نهایی در این زمینه گرفته شـــود و در همین ماه جاری 

میلادی بازی ها برگزار شود البته اینکه اواسط یا اواخر ماه باشد 

هنوز مشخص نیست.«

Aاختلافدرسری      

باشـــگاه های ایتالیایی نیز اعـــلام کرده اند از امـــروز یا فردا 

تمرینـــات خود را پیگیری خواهند کرد. رم، ساســـولو، پارما و 

اسپال باشـــگاه هایی هستند که گفته اند این هفته تمرینات 

خود را به صورت انفرادی و با رعایت فاصله گذاری اجتماعی در 

کمپ های تمرینی خود آغاز می کنند و فعلا تمرینات گروهی 

در دستور کار آنها نیست.

البته فعلا در این کشور تردیدهایی درباره ادامه مسابقات وجود 

دارد و مسئولان برگزاری سری A هنوز با وزارت بهداشت بر سر 

چگونگی اجرای پروتکل های بهداشتی به توافق نرسیده اند. 

یکی از بندهای اصلی اختلاف درباره تصمیم گیری درخصوص 

زمانی است که تســـت کرونای یکی از بازیکنان مثبت اعلام 

شود. براساس دستورالعمل این پروتکل درصورت وقوع چنین 

اتفاقی، بازیکن مورد نظر باید 14 روز در قرنطینه باشد و سایر 

افرادی که با او در تماس بوده اند نیز باید تحت نظارت قرار گیرند. 

درصورت چنین اتفاقی ممکن است حتی ادامه حضور آن تیم 

در مسابقات به خطر بیفتد و به همین دلیل مسئولان بازی ها با 

این بند مخالفند.

آنهـــا معتقدند همان گونه که در آلمان پس از انتشـــار خبر 

ابتلای سه بازیکن تیم کلن به کرونا، تنها همین سه بازیکن 

راهی قرنطینه شدند، در ایتالیا هم باید چنین قانونی اعمال 

شـــود تا برگزاری بازی ها دچار وقفه دوباره نشود. فعلا دولت 

ایتالیا اجازه آغاز تمرینـــات را برای تیم ها صادر کرده و طی 

یک ماه آینده با بررســـی شرایط درخصوص ادامه مسابقات 

نیز تصمیم گیری خواهد شد.

لیگهایمطرحفوتبالاروپادرآستانهبازگشایی

سری A مجوز تمرین داد، بوندس لیگا مجوز بازی 

بهمنیار:امیدوارمالمپیکبرگزارشود

سارا بهمنیار، ملی پوش وزن منفی50 کیلوگرم کاراته درخصوص تمرین 

در روزهای قرنطینه، اظهار داشت: »من هم این روزها مثل بقیه ورزشکاران 

تمریناتم را در خانه انجام می دهم تا از آمادگی به دور نباشـــم. هر روز از 

خوش قدم، ســـرمربی تیم ملی برنامه می گیرم. تمرین کردن در خانه با 

تمرین کردن در باشگاه فرق دارد و واقعا خیلی خسته کننده است.« وی 

افزود: »امیدوارم حالا که با وجود ویروس کرونا داریم این همه تلاش و در 

خانه تمرین می کنیم، المپیک توکیو برگزار شـــود. متاسفانه آن طور که 

می گوینـــد انگار وضعیت ژاپن به عنوان میزبان بازی های به خاطر کرونا 

خوب نیست. مسئولان برگزاری المپیک توکیو این احتمال را داده اند که 

ممکن اســـت، المپیک سال آینده هم برگزار نشود. اگر این اتفاق بیفتد 

برای ما کاراته کاها خیلی بد می شـــود چراکه کاراته تنها قرار اســـت در 

این دوره از بازی های المپیک حضور داشـــته باشد. ما روزهای پرفشاری 

را پشت سر گذاشـــتیم که به اینجا رسیدیم. دو سال تمام در لیگ های 

جهانی مختلف شـــرکت کردیم تا بتوانیم سهمیه این بازی ها را بگیریم. 

هدف ما این است که بتوانیم به جمع مدال های کاروان ورزش ایران در 

بازی های المپیک اضافه کنیم.«

تلاشبرایفراهمکردنفضایبهتربرایبانوان

مهین فرهادی زاد،   معاون وزیر ورزش وجوانان پس از حضور در جلســـه 

معارفـــه نواب رئیس کمیته های تخصصی فدراســـیون موتورســـواری و 

اتومبیلرانی اظهار داشت: »فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی حرکت 

خوبی را رقم زد. حضور زنان در فعالیت ها و صحنه های تصمیم ســـازی و 

تصمیم گیری ها خیلی موثر خواهد بـــود. برای موفقیت هیچ راهی جز 

بـــا حضور خانم ها در فضاهای مدیریتی و کارشناســـی وجود ندارد و با 

توجه به توانمندی خانم ها خوشـــبختانه این حضور باعث می شـــود که 

هر روز نســـبت به رشته خودشان مسئولیت بیشتری را بپذیرند و اختیار 

بیشتری داشته باشند. با توجه به نکاتی که سرپرست فدراسیون مطرح 

کرد درخصوص فعالیت خانم ها به صورت جداگانه و شـــرایطی که برای 

تقویت این رشـــته در این بخش قرار است انجام شود، به عقیده من این 

دیدگاه بسیار باارزش است و معاونت ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان 

هـــم برای بخش بانوان و حضور توانمند خانم ها در صحنه های مدیریت 

پیشـــگام اســـت. امیدوارم این اقدامات بتواند فضای قوی تری را برای 

حضور زنان و دختران ما فراهم کند.« وی با تاکید بر روحیه مطالبه گری 

خانم ها درخصوص سهم خواهی در بخش مدیریت ورزشی کشور گفت: 

»روحیه مطالبه گری در خانم های ورزشکار دغدغه مسئولان فدراسیون 

است و این فضا باعث می شود که دختران جوان ما در صحنه های فعالیت 

ورزشی شرایط بهتری برای خودشان ایجاد کنند.«

منهایفوتبال

سیامک خاجی
  روزنامهنگار

گفتوگو

شیوعویروسکرونادرجهانباعثشدرقابتهای

ورزشیبهحالتتعلیقدربیایدودرگیریمیلیونهانفر

بهاینویروسموجبشدبازیهایالمپیکتوکیوهمبه

تعویقبیفتدکهدرنتیجهآناردوهاوتمریناتورزشکاران

کشورمانهمتعطیلشد.باتوجهبهاینکهمشخصنیست

چهزمانیمشکلویروسکروناحلمیشود،مسئولان

ورزشکشورپیشنهاداتخودرابرایازسرگیریتمرینات

ارائهکردهاند،اماهمهچیزبستگیبهنظرستادملیمقابله

باکرونادارد.رضاسعیدی،سخنگویفدراسیونپزشکی-

ورزشیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«صحبتهاییرادراین

خصوصمطرحکردهکهدرادامهمیخوانید.

مسئولان کمیته ملی المپیک پیشنهادات خود را برای شروع 
تمرینات المپیکی ها ارائه کرده اند، نظر ستاد مقابله با کرونا در 

این باره چیست؟
ستاد کرونا در فدراسیون پزشکی این پیشنهاد را دریافت کرده 

است، اینکه چه الگوها و روش هایی برای تمرین وجود دارد 

پیشنهاد شده، اما ما گوش به فرمان ستاد ملی مبارزه با کرونا 

هستیم و مهم است که وزارت ورزش چه برنامه ای دارد. قرار 

است روز دوشنبه جلسه ای برگزار کرده و شفاف وضعیت را 

به ورزشکاران اعلام کنیم. اتخاذ هرگونه تصمیمی تابع ستاد 

ملی است که فکر می کنم ظرف یکی دو روز آینده اعلام شود.

الگوها و پیشنهاد ستاد مقابله با کرونا در ورزش برای شروع 
تمرینات چیست؟

بازگشایی باشگاه ها براساس پروتکل خاصی است که ما ابلاغ 

می کنیم. براساس نوع ورزش تقسیم بندی هایی انجام داده ایم؛ 

به این ترتیب که ورزش را به انواع برخوردی، نیمه برخوردی و 

غیربرخوردی تقسیم کرده ایم. مثلا رشته تک نفره قایقرانی در 

ردیف رشته های کشتی و رزمی نیست. مدل بعدی تقسیم بندی 

مربوط به استانی است که براساس وضعیت شان موردبررسی 

قرار می گیرد.

 برای بازگشایی باشگاه ها دستورالعمل ها مشخص شده است؟
بله، باید تمامی موارد بهداشتی رعایت شود؛ مانند تب سنجی، 

گندزدایی و رعایت فاصله اجتماعی. نظارت هم روی باشگاه ها 

انجام خواهد شد. ما به هر باشگاهی که قرار باشد باز شود، همه 

این دستورالعمل ها را ابلاغ می کنیم.

 برخی کشورها مانند اتریش، قبل و بعد از تمرین از ورزشکاران 
تست کرونا می گیرند، این اتفاق ممکن است برای ورزشکاران 

ایرانی هم صورت بگیرد؟
دو موضوع در اینجا مطرح می شود؛ نخست بستگی به تعداد 

کیت ها و توان یک کشور دارد. دوم اینکه این تست ها 40درصد 

منفی کاذب دارد. ما برای ورزشکاران حرفه ای تست PCR را 

انجام می دهیم، اما اگر این تست انجام و منفی شود، به معنای 

این نیست که ورزشکار کرونا ندارد. اگرچه این نوع تست بهترین 

است، اما منفی کاذب هم دارد.

این تست ها را روی المپیکی ها انجام می دهید؟
در درجه اول برای ورزشکاران المپیکی است، اما ورزشکارانی که 

علائمی ندارند، لازم نیست این تست را انجام دهند. ما 3 نوع 

علامت داریم؛ مشکوک، محتمل و قطعی. برای علائم مشکوک 

و محتمل تست PCR  انجام می شود.

درباره شروع نمونه گیری دوپینگ چه برنامه ای دارید؟
رشـته های ورزشـی تمرینـات خـود را شـروع کننـد، مـا هـم 

نمونه گیری هـا را آغـاز می کنیـم. مـا ورزشـکاران حرفـه ای 

شناخته شده را که حدود 72 نفر هستند شناسایی کرده ایم تا 

در سـامانه آدامز )سامانه یکپارچه سازی اطلاعات ورزشکاران( 

ثبت نـام کننـد. ایـن افـراد آموزش دیده انـد که چطور بایـد وارد 

سـامانه شـوند تا محل تمرین و حضور خود را مشـخص کنند. 

در ایـن صـورت مامـوران مبـارزه با دوپینگ سـرزده می توانند از 

ایـن ورزشـکاران خارج از مسـابقه تسـت بگیرند.

درباره شروع لیگ فوتبال هنوز تصمیم گیری نشده است؟ برخی 
از باشگاه ها خواستار لغو لیگ شده اند!

درخواست های مختلفی از باشگاه ها داشته ایم، اما این موضوع 

بستگی به وضعیت بیماری در کل کشور و نظر ستاد ملی مبارزه با 

کرونا دارد. باید ببینیم در جلسه امروز چه تصمیمی گرفته خواهد 

شد، اما اولویت سلامتی ورزشکاران است.

سخنگویفدراسیونپزشکی-ورزشیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:ازالمپیکیهایمشکوکتستPCRمیگیریم

درباره مسابقات نظر ستاد مبارزه با کرونا مهم است، نه درخواست باشگاه ها

بهاره محمدی
  روزنامهنگار
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برایکسبسهمیه

پس از لغو رقابت های گزینشی المپیک در قاره های آسیا، 

اروپا و آفریقا و با توجه به تعویق یک ساله المپیک توکیو 

به دلیل شیوع گسترده ویروس کرونا در جهان، اتحادیه 

جهانی کشتی سرانجام 3 کشور میزبان رقابت های گزینشی 

المپیک در سه قاره را معرفی کرد. بر این اساس چین، مراکش 

و مجارستان به عنوان میزبانان کسب سهمیه المپیک در 

قاره های آسیا، آفریقا و اروپا معرفی شدند. تاکنون نیمی 

از سهمیه ها)۸ نفر از 16 کشتی گیر در هر وزن رقابت های 

المپیک( در رقابت های قهرمانی جهان 201۹)هر وزن 6 

سهمیه( و رقابت های گزینشی پان آمریکن)2 سهمیه در هر 

وزن( به دست آمده و هشت سهمیه دیگر در هر وزن نیز در 

رقابت های گزینشی سه قاره و درنهایت رقابت های گزینشی 

جهانی در بلغارستان مشخص خواهد شد. ژیان چین در قاره 

آسیا از همان ابتدا میزبانی مسابقات کسب سهمیه در قاره 

آسیا را عهده دار بود اما شیوع ویروس کرونا باعث لغو این 

میزبانی شد. اتحادیه جهانی سپس بیشکک قرقیزستان 

را به عنوان میزبان معرفی کرد که این بار نیز شیوع ویروس 

کرونا باعث لغو این مسابقات از سوی میزبان شد. طبق اعلام 

اتحادیه جهانی کشتی قرار است رقابت های کسب سهمیه 

در سه قاره آسیا، آفریقا و اروپا در ماه مارس 2021) اواخر 

سال جاری( برگزار شود. همچنین مسابقات جهانی گزینشی 

المپیک به عنوان آخرین فرصت کسب سهمیه، قرار است 

آپریل2021)فروردین سال 1400( در صوفیه بلغارستان 

برگزار شود. در هر چهار رویداد اشاره شده، فینالیست ها 

موفق به کسب سهمیه المپیک خواهند شد. ایران تاکنون 

نیمی از سهمیه های المپیک شامل 3 سهمیه در کشتی آزاد 

و 3 سهمیه در کشتی فرنگی را در جریان رقابت های قهرمانی 

جهان 201۹ به دست آورده است.

دیبروینه:لیگبرترنبایدناتمامبماند

گفته می شود تیم های لیگ برتر انگلیس از 1۸ می )2۹ اردیبهشت( به تمرینات 

بازمی گردند و مسابقات هم از تاریخ ۸ ژوئن )1۹ خرداد( در زمین هایی بی طرف و بدون 

حضور تماشاگران مجددا آغاز خواهد شد، هرچند هنوز هیچ تضمینی برای شروع 

دوباره مسابقات در این تاریخ وجود ندارد. کوین دی بروینه، هافبک منچسترسیتی 

درباره از سرگیری مسابقات لیگ گفت: »حس من این است که قادر خواهیم بود تا 

دو هفته دیگر تمرینات مان را آغاز کنیم. دولت انگلیس می خواهد مسابقات فوتبال 

هرچه سریع تر دوباره آغاز شود تا از این طریق چیزی به مردم داده باشد. مسابقات 

بدون حضور تماشاگران برگزار می شود که این برای هیچ کس جالب نیست، اما این 

فصل پایان خواهد یافت. جنبه مالی برای لیگ برتر خیلی اهمیت دارد. اگر فصل 

نیمه تمام باقی بماند، مشکلات جدی برای لیگ و باشگاه ها به وجود خواهد آمد.« 

پس از نشست روز جمعه نمایندگان باشگاه های لیگ برتری، مسئولان برگزاری این 

مسابقات از تمایل خود برای به پایان بردن فصل 2020-201۹ خبر دادند، اما تأکید 

کردند هنوز تصمیمی درخصوص زمان ازسرگیری و نحوه برگزاری بازی های باقی مانده 

لیگ برتر گرفته نشده است.

تراشتگن:فعلابحثتمدیدمتوقفشدهاست

مارک آندره تراشتگن، دروازه بان بارسلونا از وضعیت کنونی خود، آینده و تمدید قراردادش 

گفت. دروازه بان آلمانی اظهار کرد: »نخستین مذاکرات انجام شد، اما همان طورکه گفته 

بودم آنها متوقف شدند. اکنون موضوعات مهم تری وجود دارد. بحران کرونا همه چیز را 

به تعویق انداخته است. از بودن در بارسلونا خشنودم و از لحاظ ورزشی شرایطم خوب 

است.« تراشتگن درباره تمرینات خود در قرنطینه گفت: »باشگاه یک برنامه به ما داده 

است، اما نحوه اجرایش بستگی به خودمان دارد.« او در ادامه درباره دوران حضورش 

در مونشن گلادباخ، که دروازه بان آلمانی با این تیم در 1۸ سالگی نخستین بازی اش را 

انجام داد، گفت: »لوسین فروه آمد و به من گفت سلام، فردا بازی خواهی کرد! آن شب 

نتوانستم خوب بخوابم. اگر ما سقوط می کردیم من فینال لیگ قهرمانان سال 2015 را 

تجربه نمی کردم.« دروازه بان آلمانی در سال 2016 به ورزشگاه بورسیا پارک )استادیوم 

مونشن گلادباخ( برگشت و با یک تشویق فوق العاده روبه رو شد. تراشتگن گفت: »به 

 وجد آمدم. فوق العاده بود. در آن زمان است که متوجه می شوید چقدر برای یک تیم 

ارزشمند بودید. ممکن است روزی دوباره به این تیم برگردم، اگر هم این اتفاق رخ ندهد 

من مونشن گلادباخ را همیشه دوست خواهم داشت.«

ماتویدی:ابتلابهکرونامرادیوانهکرد

بلز ماتویدی که به همراه دانیله روگانی و پائولو دیبالا، یکی از بازیکنان یوونتوس 

بود که به ویروس کرونا )کووید-1۹( مبتلا شد، با وجود اینکه بهبودی کامل 

یافته و این بیماری را شکست داده است اما اعتراف می کند که این شرایط او را 

در شوک و وحشت کامل فرو برده است. هافبک فرانسوی  راه راه پوشان تورین، 

در تازه ترین اظهارنظر خود درباره بیماری کووید-1۹ که اخیراً به آن دچار شد، 

گفت: »صادقانه باید بگویم که تجربه دشواری بود. وقتی تست کرونایم مثبت 

اعلام شد، حتی نمی توانستم برای خرید به خارج از خانه بروم. ویروس کرونا 

مرا بیمار روانی کرد. در چنین شرایطی همواره باید مطمئن باشید که مردم 

به شما زیاد نزدیک نیستند و باید به لحاظ روحی و روانی قوی باشید. به هرحال 

ما نیاز به زمان خواهیم داشت، چون این وضعیت جدیدی برای همه ماست. 

من علائمی از ابتلا به ویروس کرونا نداشتم، اما وقتی خبر مثبت اعلام شدن 

تستم را شنیدم، شوکه شدم. در وحشت کامل بودم و بابت خانواده  و دوستانم 

می ترسیدم. برای خانواده و دوستانم قرار گرفتن در چنین وضعیتی دشوار بود، 

اما من به آنها قوت قلب می دادم.«

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

گرتبیلدرگفتوگوباسیانان:

احتمالانتقالمبهMLSزیاداست

مهاجمرئالمادریددرمصاحبه

اختصاصـــیباشـــبکهخبری

آمریکاییسیانانخاطرنشان

کـــردبهانهایبـــرایماندندر

مادریدنداردواحتمـــالانتقالاوبهلیگحرفهایفوتبالآمریکا

زیاداست.متناینمصاحبهرادرادامهمیخوانید.

وضعیتتودراینروزهایخاصچگونهاست؟

یک دوست دانشمند دارم و در این مدت مشورت با او به من آرامش داده است، 

به هرحال واضح است که به این زودی  ها به یک واکسن مطلوب نخواهیم رسید، 

بنابراین باید به زندگی با این شرایط عادت کنیم. اگر همه چیز رعایت شود، هیچ 

مشکلی پیش نخواهد آمد، اما مهم همین رعایت کردن است. به عقیده من فرقی 

بین اسپانیا و انگلیس یا آمریکا وجود ندارد. همه جا اتفاقات تلخی رخ داده، اما 

به زودی به روز های خوب هم خواهیم رسید.

بهزودیدرلباسیکیازباشگاههایآمریکاییتوراخواهیمدید؟

احتمال انتقال من به  ام ال اس وجود دارد. بسیاری از بازیکنان دوست دارند یک 

روز بازی در لیگ فوتبال آمریکا را به کارنامه خود اضافه کنند. کدام ستاره بزرگ 

را سراغ دارید که درنهایت به فوتبال آمریکا منتقل نشده باشد؟ انگیزه زیادی 

برای درخشش در فوتبال باشگاهی آمریکا دارم، البته که به قرارداد خود پایبند 

خواهم بود، اما بهانه ای برای ماندن در مادرید نمانده و متاسفانه با مدیران 

باشگاه مشکل دارم. از طرفی من عاشق زندگی در جایی مثل لس آنجلس 

هستم و تعطیلات را معمولا در آنجا به بازی گلف می گذرانم. 

اینصحتداردکهبامقاماتفوتبالولزنیزدچارمشکلهستی؟

مشکل خاصی نیست، شاید بتوانم بگویم خانوادگی 

است و این موضوع در خانواده فوتبال ولز حل خواهد 

شد. من می خواستم کمک کنم و اگر 

آنها این را نمی خواهند باید شفاف 

به من بگویند. این درست 

نیست که من سفیر فوتبال 

ولز باشم، اما حتی اجازه 

اظهارنظر در جلسات را نداشته باشم.

ازمذاکرهباچینیهاچهخبر؟ 

به هرحال به خاطر مسائل مالی دچار مشکل 

شدیم و با توجه به اتفاقات اخیر زیاد به این 

مورد فکر نمی کنم، مبلغی که آنها درنظر 

گرفته بودند با مبلغ حداقلی در ذهن من 

و مدیربرنامه من بسیار فاصله داشت. بازی در 

لیگ چین هم می تواند جذاب باشد، اما انتقال 

به آمریکا اکنون برای من مهم تر است و واقعا 

نمی خواهم به کار خود در رئال مادرید 

ادامه بدهم. البته مدیرعامل باشگاه 

به یک جلسه مهم اشاره کرده که من 

با کمال میل سخنان آنها را شنیده و 

تصمیم خواهم گرفت.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
 مترجم


